
                                          P R O T O  K Ó Ł

            z obrad  IV Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
                       odbytych w dniu 29 grudnia 2006 roku

                 Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Miejskiej
Pan Marek Golasiński stwierdzając quorum – obecnych 13 radnych
(lista obecności w załączeniu).
                  Następnie przedstawił porządek obrad IV sesji Rady Miejskiej.
Zaproponował rozszerzenie porządku obrad o dwa punkty: o punkt 10 – podjęcie 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego zobowiązania w zakresie 
wykonania inwestycji przekraczającej granicę ustaloną przez Radę Miejską 
(Kanalizacja Wieniec) oraz o punkt 11 – przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2007 rok dla zakładu 
budżetowego. W wyniku głosowania radni przyjęli jednogłośnie zaproponowane 
rozszerzenie porządku obrad o w/w dwa punkty.

Ad. 2:  Protokóły z obrad II i III sesji Rady miejskiej zostały przyjęte 
jednogłośnie.

Ad.3:  Burmistrz przedstawił informację dotyczącą pracy między sesjami
w której omówił:
– przygotowanie i prace nad budżetem gminy na rok 2007;
– realizacja inwestycji;
– bieżące sprawy;

Ad. 4: Zmiany do budżetu gminy na rok 2006 zostały omówione na posiedzeniu 
Komisji Rady Miejskiej. Czy są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący 
odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 5: Budżet gminy na rok 2007 wraz z autopoprawką. Uchwała została 
omówiona na posiedzeniu Komisji. Czy są pytania?
J.Barański – Inwestycje nie ujęte w autopoprawce, a ujęte do realizacji. Co z 
nimi?
Burmistrz – W miesiącach marzec – kwiecień (po zamknięciu 2006 roku) 
będziemy ustalali kolejność realizacji inwestycji wprowadzając zmiany do 
budżetu gminy na rok 2007.
R.Szeleziński – Droga Stary Brześć – Stary Brześć ; była mowa, że będzie 
wprowadzona do realizacji
Burmistrz – Wymienione drogi, na których nie są prowadzone prace – kolejność 
wykonania inwestycji ustalimy na przełomie marca i kwietnia, gdyż na dzisiaj nie 
wiemy jakim środkami finansowymi będziemy dysponowali. Wówczas 
wytypujemy 8 dróg oraz kolejność realizacji inwestycji. Kanalizacja na 
pierwszym miejscu.
R.Szeleziński – To znaczy, że nie wprowadzamy zmian dzisiaj ale w miesiącu 
marcu – kwietniu. Dlaczego w założeniach inwestycyjnych jest droga Nowa 
Kąkowa Wola? Czy to jest nowa inwestycja? I jeszcze jedna sprawa – chodnik 
Stary Brześć czy będzie wprowadzony do planu w 2007 roku? Czy wystarczy



                   środków finansowych?
Burmistrz – Nie jest to nowa inwestycja. Zmiana nazewnictwa. Co do chodnika 
to jesteśmy umówieni na 11 stycznia 2007r. w Bydgoszczy w Dyrekcji Dróg. 
Obecnie jest to jedna z najważniejszych spraw.
R.Szeleziński – Walczyć będę o te inwestycje jak również o uzdatnianie wody. 
Zobowiązali mnie do tego wyborcy.
Przewodniczący RM – W miesiącu marcu – kwietniu wiedząc jakimi środkami 
finansowymi dysponujemy, ustalimy kolejność inwestycji.
Burmistrz – nie chcemy nic zmieniać.
R.Szeleziński – Różne liczby dotyczące tych samych spraw (wydatków). Skąd te 
różnice?
Skarbnik – To był mój błąd, który został uwzględniony w autopoprawce. W niej 
też zawarte zostały uściślone kwoty dotyczące poszczególnych zadań. Powstałe 
błędy to błędy rachunkowe. 
Przewodniczący RM – Czy są jeszcze pytania? - pytań nie ma. 
Odczytana została treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. 
Wstrzymało się od głosowania 3 radnych. Budżet na rok 2007 został przyjęty.

Ad. 6: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. 
P.Małas – W regulaminie uwzględniona została wysokość kwot dodatku 
funkcyjnego – wg regulaminu ich przyznawania.
      Pytań nie ma.
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7 : Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie było. 
Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 8: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie było. 
Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 
radnych. Od głosowania wstrzymało się dwóch radnych.

Ad. 9: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
J.Karkosiński – sołtysi muszą pamiętać, że w kwotę diety wliczona jest część 
abonamentu telefonicznego.
    Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 10: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie było. 
Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 
radnych. 2 radnych wstrzymało się od głosowania.

Ad. 11: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie było. 
Przewodniczący odczytał treść Uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
– do uchwały wprowadzono poprawkę (uściślenie  określenia). 13 radnych 

głosowało za jej wprowadzeniem.



Ad. 12 – 13:
Paweł Małas – Zastępca Burmistrza, poinformował radnych o przystąpieniu do 
prac związanych z likwidacją Przedszkola w Guźlinie, jako samodzielnej 
jednostki

Z nowym rokiem szkolnym, przedszkole to było by oddziałem Przedszkola nr 1 w 
Brześciu Kujawskim.

Planowana jest jeszcze jedna zmiana w organizacji placówek oświatowych. 
Dotyczy ona utworzenia Zespołu Szkół nr 2 poprzez połączenie Szkoły 
Podstawowej nr 2 i Przedszkola nr 2 (Cukrownia) w związku z zamiarem 
sprzedaży przez Cukrownię budynku przedszkola.

Radni nie mieli pytań ani uwag co do zaproponowanych zmian.

R.Szeleziński – Gorąca prośba – na zakręcie koło poczty spora dziura.
P.Pakulski – Na ul. Dubois (na wysokości Żurańskiego) duże braki. Jeszcze raz o 
przedłużeniu chodnika do SP nr 1  (uzupełnienie go). Na Cukrowni (ul.Hołówki) 
jedno wysypisko śmieci.
W.Kamiński – Monitorujemy drogi wojewódzkie. Na ul. Hołówki część śmieci 
wywieźliśmy. Jest to posesja prywatna.
W.Kołowski – Czy będzie dalszy ciąg remontu ul. Krakowskiej?
Burmistrz – 11 stycznia 2007 r. Na spotkaniu w Bydgoszczy będziemy na ten 
temat rozmawiać.
J.Karkosiński – Prośba o 2 przyczepy żużla do Brzezia.
J.Barański – Młodzi ludzie (chłopcy) chcą pograć na sali gimnastycznej w 
Wieńcu. Czy nieodpłatnie mogą korzystać? Jak to mają załatwić?
P.Małas – Sala gimnastyczna jest wynajmowana przez cały tydzień. Uzgodnić 
należy z dyrektorem Gimnazjum.

        Na tym obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
zostały zakończone.

                                                                       Protokół sporządziła:
Danuta Jackowska


